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Από το υπ’ αριθ. 5/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 133/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση  τροποποίησης    προϋπολογι-
σμού και τεχνικού προγράμματος Δήμου 
έτους 2005. 

 
       Σήμερα 21 Φεβρουαρίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 17-2-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα 30 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Κ. Πουλασουχίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης   Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
5. Ι. Καλαϊτζίδης   Πάρεδροι 
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Π. Πιτούλιας 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Γ. Μανακούλης 
8. Ε. Γουναράς    
9. Ι. Ακριβόπουλος    

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ  ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθαν οι κ.κ.  Χ. Ντόβας και Μ. Γαβρίδης. 
2)Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 114/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Α. Παπαστεργίου, Α.  

11. Θ.  Σιδηρόπουλος 
12. Γ. Τροχόπουλος 
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Τσιάρας. 

3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 118/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Α. Παπαστεργίου, Α. 
Τσιάρας, Γ. Ορφανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. 
Γεωργιάδης, Γ. Τροχόπουλος, Γ. Μιχαηλίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 119/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Γ. Ορφανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 121/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Γ. 
Τροχόπουλος, Γ. Ορφανίδης. 

14. Μ. Σακαλής 
15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης 6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 122/2005 απόφασης 

αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 123/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. 
Γεωργιάδης, Α. Τσιάρας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 125/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Α. Τσιάρας, Γ. Ορφανίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 126/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 127/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 132/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 133/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Χ. Γεωργιάδης, και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. 
Γκαμπέσης, Γ. Τροχόπουλος, Α. Δελαβερίδης, Σ. 
Μηλιόπουλος, Γ. Ορφανίδης.  

22. Μ. Γαβρίδης 
23. Δ. Δάσκαλος 
24. Α. Δελαβερίδης 
25. Γ. Μιχαηλίδης 
26. Σ. Μηλιόπουλος 
27. Α. Παπαστεργίου 
28. Α. Τσιάρας 
29. Η. Σοφιανίδης 
30. Γ. Ορφανίδης 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 21ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 16-2-2005 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2005 και τον Κ.Α. 
10/7134 «Ηλεκτρονικοί υπολογιστές, ηλεκτρονικά συγκροτήματα και λογισμικά» 
υπάρχει γραμμένη πίστωση  ποσού 40.000,00 ευρώ. 
 Επειδή είναι ανάγκη να εξοπλισθούν και άλλα τμήματα (Τεχνικό – 
Πολεοδομία), παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει την τροποποίηση 
ή μη του προϋπολογισμού έτους 2005 ως εξής: 
 Α. Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει από τον Κ.Α. 10/7134 «Ηλεκτρονικοί 
υπολογιστές, ηλεκτρονικά συγκροτήματα και λογισμικά» στο αποθεματικό με Κ.Α. 
9111, ποσό 25.000,00 ευρώ και δημιουργεί νέες πιστώσεις: 1) με Κ.Α. 10/7134-001 
«Εφαρμογές λογισμικού» και  ποσό 10.000,00 ευρώ, 2) με Κ.Α. 30/7134 
«Ηλεκτρονικοί υπολογιστές, συγκροτήματα και υλικά μηχανοργάνωσης Τεχνικού 
τμήματος» και  ποσό 10.000,00 ευρώ και 3) με Κ.Α. 40/7134 «Ηλεκτρονικοί 
υπολογιστές, συγκροτήματα και υλικά μηχανοργάνωσης Πολεοδομίας» και ποσό 
5.000,00 ευρώ. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος: Μία τροποποίηση αφορά την προμήθεια ηλεκτρονικών 
υπολογιστών, να προβλεφθεί για το τεχνικό τμήμα ένα ποσό 10.000,00 ευρώ κι άλλο 
ένα πάλι για ηλεκτρονικούς υπολογιστές για την Πολεοδομία 5.000,00 ευρώ. Είμαστε 
υποχρεωμένοι να ακολουθούμε το καινούργιο λογιστικό σύστημα που προβλέπει ανά 
Υπηρεσία ξεχωριστά κωδικούς αριθμούς για την προμήθεια του εξοπλισμού.  

Η άλλη τροποποίηση αφορά την ενίσχυση του κωδικού αριθμού με 
140.000,00 ευρώ για τις οφειλές παρελθόντων ετών.  

Η τρίτη τροποποίηση είναι γιατί δεν προβλέψαμε πίστωση για τη συντήρηση 
της θέρμανσης και του κλιματισμού του Δημαρχείου. Όπως ξέρετε δεν έχουμε 
θέρμανση στα γραφεία του επάνω ορόφου και πρέπει να φέρουμε ένα κομπρεσέρ από 
το εξωτερικό που κάνει 6.000,00 ευρώ.  

Ενισχύουμε τον κωδικό αριθμό για την εκτέλεση του έργου κρασπέδωση – 
ασφαλτόστρωση οδών Αγ. Βαρβάρας με 16.500,00 ευρώ και ενισχύουμε και τον 
κωδικό για την οδό Μητροπόλεως που έγινε ο προϋπολογισμός του έργου και 
ανέρχεται στο ποσό των 120.000,00 ευρώ ενώ είχαμε γραμμένη πίστωση 60.000,00 
ευρώ. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Κουρουζίδης: Τον Κ.Α. 8117 μπορείτε να μας τον αναλύσετε; 
Δήμαρχος: Είναι πληρωμές παρελθόντων οικονομικών ετών 140.000,00 ευρώ. 
Κουρουζίδης: Το έργο στην Αγ. Βαρβάρα ποιος το έκανε; Με αυτεπιστασία 

είναι; 
Δήμαρχος: Το έργο τώρα γίνεται. Είναι καινούργιο με 16.000,00 ευρώ 

πίστωση. 
Παπαστεργίου: Απ΄ όλες αυτές τις τροποποιήσεις που προτείνατε σήμερα κε 

Δήμαρχε, ποια δεν μπορούσε να προβλεφθεί έτσι ώστε να μπει κανονικά στον 
προϋπολογισμό που ψηφίστηκε; 

Δήμαρχος: Για την οδό Μητροπόλεως κάναμε εκτίμηση για 60.000,00 ευρώ 
και γίνεται 120.000,00 ευρώ γιατί βάλαμε και τις καλωδιώσεις για τη φωτεινή 
σηματοδότηση. Προβλέπουμε και γενική ασφαλτόστρωση όλης της οδού 
Μητροπόλεως κάτι που λέγαμε να μην κάνουμε στην αρχή. Ουσιαστικά πρώτη φορά 
εφαρμόζουμε το νέο λογιστικό στον προϋπολογισμό που θέλουν χωριστά κωδικούς 
αριθμούς κατά Υπηρεσία ενώ παλιά ήταν διοικητικές – τεχνικές υπηρεσίες κι ένας 
κωδικός αριθμός ενώ τώρα μας υποχρέωσαν να τα σπάσουμε. Για τα παρελθόντα έτη 



είχαμε προβλέψει κωδικό αριθμό αλλά τον ενισχύουμε, είχαμε προβλέψει πίστωση 
αλλά δεν επαρκούσε. Ξεκαθαρίζονται οι δαπάνες και στην επόμενη συνεδρίαση θα 
φέρουμε θέμα για να δούμε πόσες είναι και οι οφειλές. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Κουρουζίδης: Στην ερώτησή μου για το έργο της Αγ. Βαρβάρας, μου 

απαντήσατε κε Δήμαρχε ότι θα γίνει το 2005 και διαβάζω το εισηγητικό που 
υπογράφει ο αρμόδιος αντιδήμαρχος: «Σας γνωρίζουμε ότι στο τεχνικό πρόγραμμα 
και προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2005 δεν προβλέφθηκε το έργο διάνοιξη – 
κρασπέδωση – ασφαλτόστρωση οδών Αγ. Βαρβάρας που εκτελέστηκε το 2004». 

Δήμαρχος: Κάνουμε και λάθη. 
Κουρουζίδης: Εδώ δείχνει ότι ξεχνάτε να βάζετε νούμερα στον 

προϋπολογισμό κι αν θυμάστε πολύ καλά είχα πει ότι είναι πλασματικός. Είναι 
πλασματικός και φαίνεται με την κατάθεσή σας ότι κάνατε λάθος. Όταν συζητούσαμε 
για το ποσό που θα βάλουμε για την ανάπλαση, το σκάψιμο, το χτίσιμο κ.λ.π. είχα πει 
ότι θα χρειαστούμε τουλάχιστον 200.000,00 ευρώ, δεν πέρασε πολύς καιρός κι 
επαληθεύομαι στο 80%. Μάλιστα ο κ. Αντιδήμαρχος επέμενε ότι αυτό το ποσό των 
60.000,00 ευρώ είναι υπέρ αρκετό για να γίνει η Μητροπόλεως, όπως την φαντάζεστε 
και είπατε στον βεροιώτικο λαό. 

Πρόεδρος: Κε Κουρουζίδη αυτά θα τα πείτε στο θέμα με τις αυτεπιστασίες, 
τώρα συζητάμε την τροποποίηση. 

Κουρουζίδης: Λέω το σκεπτικό με το οποίο έρχεται μία τροποποίηση που 
είναι αναγκαία αλλά κάνουμε και κριτική. 

Πρόεδρος: Θα την κάνετε στο κυρίως θέμα. 
Κουρουζίδης: Στο κυρίως θέμα αναφέρομαι για τροποποίηση 

προϋπολογισμού. Δεν αποδεικνύουμε ότι βάζατε τα έργα μόνο για να κλείσετε τον 
προϋπολογισμό; Να έρθω και στο πρώτο θέμα στην πρώτη ερώτησή μου. 403.600,00 
ευρώ, ζητάμε άλλα 150.000,00 ευρώ και στο επόμενο συμβούλιο θα μας έρθετε κε 
Δήμαρχε με θέμα για δάνειο. Όλα αυτά είναι γι’ αυτούς που καταλαβαίνουν ότι 
προετοιμάζεται η μεγάλη θηλιά της Βέροιας. Ο Δήμος δεν λειτουργεί σωστά ούτε στα 
απλά θέματα. 

Παπαστεργίου: Όταν ψηφίζαμε τον προϋπολογισμό και το τεχνικό έργο κε 
Δήμαρχε, κάναμε κριτική και στα δύο και είπαμε ότι και τα δύο δεν είχαν την 
σοβαρότητα που έπρεπε. Μέχρι τώρα έχουμε κάνει 4 τροποποιήσεις κι αυτή η 
συγκεκριμένη έχει τροποποιήσεις που θα μπορούσαν να προβλεφθούν. Η 
Μητροπόλεως ήταν το βασικό προεκλογικό σας χαρτί και κατά συνέπεια μπορούσατε 
να είχατε πλήρη μελέτη και να βρίσκονται όλα μέσα στον προϋπολογισμό, να μη 
χρειαστεί να κάνουμε τροποποίηση καθώς και όλες οι υπόλοιπες τροποποιήσεις. 
Εκείνο που θέλω να τονίσω είναι ότι ο προϋπολογισμός που μας παρουσιάσατε δεν 
ήταν αυτός που έπρεπε να είναι για τον Δήμο Βέροιας. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Κουρουζίδης: Δεν με προβληματίζει που δεν απαντάει ο Δήμαρχος γιατί δεν 

έχει απαντήσεις. Πραγματικά όταν ήσασταν στην αντιπολίτευση ζητούσατε διάλογο 
αλλά τώρα μην τον κάνετε, να είστε μοναχικός καβαλάρης. Ο προϋπολογισμός που 
φέρατε δείχνει ότι θα έχουμε κι άλλες τροποποιήσεις. Αν θυμόσασταν καλά, την 
προηγούμενη τετραετία, οι περισσότερες τροποποιήσεις που έφερνε ο τότε Δήμαρχος 
ήταν τροποποιήσεις κωδικών γιατί έφερνε λεφτά από την Αθήνα και ήθελε να τα 
βάλει συν. Τώρα βλέπουμε τροποποιήσεις πλην, με στόχο να προετοιμάσουμε το 
λογιστικό σύστημα και να παρουσιάσουμε στο επόμενο ή μεθεπόμενο συμβούλιο, 
πόσο αντέχει ο Δήμος για τον δανεισμό που είπα. Πραγματικά εκεί μεθοδεύεται η 
ιστορία και μεθοδεύεται έτσι ώστε να πάρουμε γύρω στο 1,5 – 2 εκατ. ευρώ και μετά 
βλέπουμε. 

Δήμαρχος: Μακάρι οι προϋπολογισμοί, όχι μόνο του Δήμου αλλά και του 
κράτους, να ήταν τεκμηριωμένοι και μελετημένοι απ΄ όλες τις υπηρεσίες και τις 



κρατικές και τις δημοτικές και να μη χρειαζόταν καμία τροποποίηση, αλλά τι να 
κάνουμε, και στο παρελθόν, και στο μέλλον θα είναι αναγκασμένοι οι Δήμαρχοι και 
οι υπουργοί να κάνουν τροποποιήσεις, να διορθώνουν, να συμπληρώνουν, να 
επαυξάνουν ή να ελαττώνουν τα κονδύλια του προϋπολογισμού. Δεν υπάρχει 
συνεδρίαση δημ. συμβουλίου από τότε που είμαι στον Δήμο μέχρι και τώρα να μην 
είχε τροποποίηση προϋπολογισμού. Αλλιώς ήταν στημένη η μελέτη της 
Μητροπόλεως όταν την κάναμε το 2003, αλλιώς βγήκε το 2005, δεν σκεφτόμασταν 
να κάνουμε αναμόχλευση όλη την οδό, να κάνουμε άσφαλτο παρά μόνο τα κομμάτια 
που θα θάβαμε. Τώρα σκεφτήκαμε ότι πρέπει να κάνουμε νέο τάπητα και ορίστε 
25.000,00 ευρώ, άλλες 10.000,00 ευρώ για τις καλωδιώσεις για τη φωτεινή 
σηματοδότηση για να μην ξανασκάβουμε του χρόνου. Μακάρι να ήταν όλα τέλεια για 
να μην κάνουμε τροποποιήσεις κάτι που θα κάνουμε συνεχώς. Ούτε εικονικός, ούτε 
πλασματικός είναι ο προϋπολογισμό, τα νούμερα είναι εσωτερική τροποποίηση από 
το αποθεματικό κάτι και το προβλέπει ο νόμος να παίρνεις δηλ. και να ενισχύεις 
άλλους κωδικούς αριθμούς. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Κουρουζίδης: Χαίρομαι πραγματικά που ο Δήμαρχος λέει την αλήθεια 

σήμερα, όμως πρέπει να θυμηθεί τι έλεγε στην αντιπολίτευση όταν φέρναμε θέματα 
τροποποίησης του προϋπολογισμού. Τον Δεκέμβριο δεν γνωρίζατε πώς πρέπει να 
γίνει σωστά η Μητροπόλεως και αλλάζουμε μετά ένα μήνα; Δεν λέω ότι αυτό είναι 
χειρότερο ή καλύτερο αλλά δείχνει πόσο συγκεκριμένη άποψη έχουμε για κάθε θέμα. 
Κάνουμε τροποποίηση με προχειρότητα. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του κ. Αντιδημάρχου; 
 Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, 
Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, 
Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 
 Κατά της εισήγησης ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Παπαστεργίου, 
Α. Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Δ. Δάσκαλος. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 16-2-2005 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Β. 
Γιαννουλάκη.  
2.- Την ανάγκη τροποποίησης του προϋπολογισμού και του τεχνικού προγράμματος 
του Δήμου έτους 2005 για τη δημιουργία νέων πιστώσεων και την εγγραφή νέων 
έργων. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 265 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.), ως και αυτές του 
άρθρου 8 του από 17/5-15/6/59 Β.Δ. «περί οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού 
των Δήμων και κοινοτήτων». 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2005  ως εξής: 
Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει από τον Κ.Α. 10/7134 με τίτλο «Ηλεκτρονικοί 
υπολογιστές, ηλεκτρονικά συγκροτήματα και λογισμικά» ποσό € 25.000,00 και μέσω 
αποθεματικού κεφαλαίου (Κ.Α. 9111) δημιουργεί νέες πιστώσεις, ως εξής: 
 1.- Με Κ.Α. 10/7134-001 και τίτλο «Εφαρμογές λογισμικού», με ποσό € 
10.000,00. 
 2.- Με Κ.Α. 30/7134 και τίτλο «Ηλεκτρονικοί υπολογιστές, συγκροτήματα 
και υλικά μηχανοργάνωσης Τεχνικού τμήματος» με ποσό € 10.000,00. 



3.- Με Κ.Α. 40/7134 και τίτλο «Ηλεκτρονικοί υπολογιστές, συγκροτήματα 
και υλικά μηχανοργάνωσης Πολεοδομίας» με ποσό € 5.000,00. 

Β) Εγκρίνει την τροποποίηση του τεχνικού προγράμματος εκτελεστέων έργων 
του Δήμου έτους 2005 ως εξής: 
 -Στο κεφάλαιο ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΕΣ - ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ: 1)Μειώνει 
την πίστωση του έργου με α/α 3 και με τίτλο «Ηλεκτρονικοί υπολογιστές, 
ηλεκτρονικά συγκροτήματα και λογισμικά» κατά 25.000,00€ και 2) Γράφει νέο έργο 
με α/α 4, με τίτλο «Εφαρμογές λογισμικού» και ποσό € 10.000,00.  

-Στο κεφάλαιο ΥΠΗΡΕΣΙΑ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΕΡΓΩΝ γράφει νέο έργο με α/α 103, 
με τίτλο «Ηλεκτρονικοί υπολογιστές, συγκροτήματα και υλικά μηχανοργάνωσης 
Τεχνικού τμήματος» και με ποσό € 10.000,00. 

-Στο κεφάλαιο ΥΠΗΡΕΣΙΑ ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΑΣ γράφει νέο έργο με α/α 13,  με 
τίτλο «Ηλεκτρονικοί υπολογιστές, συγκροτήματα και υλικά μηχανοργάνωσης 
Πολεοδομίας» και με ποσό € 5.000,00. 
 Γ)Ψηφίζει τις σχετικές πιστώσεις. 
 



 
 
                           Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  133 / 2005 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 
 Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Γ. Ορφανίδης 
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  25-2-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 


